
 
 BINNENGEKOMEN 

 TEAM DOCUMENTSERVICES 

 D.D. 22-09-2020 

 No. 2020-26070 

 Portefeuillehouder Bastiaans

 Organisatieonderdeel Sociaal 
 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 

 
Maastricht, 22 september 2020 

 
Betreft: Art. 47 vragen van LPM inzake PGB’s onder de loep 

 
Geacht college, 
   

Bij het bezuinigingsdebat hebben we de PGB’s besproken en gewezen op het gebrek aan in- en 

overzicht. De Liberale Partij Maastricht is van mening dat er heel wat zaken binnen de gemeente zijn 

(en niet alleen in de het sociaal Domein maar ook daar buiten) waar we de verspilling tegen kunnen 

gaan. Voor ons is dat hoofdzakelijk als nut en noodzaak ontbreken.  

Daarom willen we graag om te beginnen, inzicht in de PGB’s.  
 

1. Wat is het totale bedrag dat wij aan PGB’s uitkeren? 
2. Welke categorieën/soorten PGB’s hanteren we en welk jaarlijks bedrag ontvangt een 

persoon of een gezin per categorie? Als er een marge is, graag de marge aangeven. 
3. Is het mogelijk als individu of gezin meer PGB’s te ontvangen, in hoeveel gevallen gebeurt dat 

en wordt er rekening met cumulatie van bedragen gehouden? 
4. Is het juist dat als iemand voor zijn echtgenoot zorgt dat er een bedrag van € 2000,- netto per 

maand verkregen wordt? Zo nee hoe hoog is dat bedrag dan wel?  
5. Maakt het verschil of iemand werkt/ AOW en/of pensioen ontvangt? Hoe hoog is het bedrag 

dan? Kortom vindt er een korting plaats? 
6. Vroeger kon een individu of een gezin op basis van bepaalde criteria een PGB krijgen voor 

(culturele) uitstapjes/activiteiten. Soms betrof het een jaarlijks bedrag van €10.000,- Er was 
nauwelijks controle op. Bestaat dat soort PGB nog steeds?  

7. Op een gegeven moment kregen opa’s en oma’s die op hun kleinkinderen oppasten ook een 
vergoeding. Om welk bedrag ging het en bestaat deze vergoeding nog steeds? 

8. Veel bedrijfjes zijn als paddenstoelen uit de grond geschoten om PGB’s in te vullen, dat ging 
niet allemaal comme il faut. Hoe krijgt u hier inzicht in wat er gebeurt en hoe controleert u, 
hoeveel fraudegevallen heeft u de afgelopen jaren vast kunnen stellen? 

9. Bepaalt het college/raad de hoogte van het PGB’s en de categorieën/soorten?  
10. Indien dit laatste het geval is, ziet u dan een mogelijkheid om aan de slag te gaan en de 

hoogte van de PGB’s en de categorieën te herzien? 



 
11. Bent u het met ons eens dat de uitgaven van de PGB’s beperkt moeten worden en dat we 

naar een realistischere variant moeten overgaan? Hoe gaat u dat aanpakken? 
12. Hoe krijgt u inzicht of de PGB’s goed worden gebruikt of aangepast moeten worden of niet 

meer nodig zijn? 
 
Namens de Liberale Partij Maastricht, 
Kitty Nuyts, fractievoorzitter 
 


